
Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Bystřice 

 
30. října 2014 - začátek 16,00 hod 

 

Přítomni: Jitka Hendrychová, Jitka Dušková, Lenka Turková, Daniel Štěpánek, Bohumil 

Ježek, Theodor Máca, Miluše Koubová, Dana Zemková 
 

Omluveni: Hana Lhotáková 
 

Hosté: Vladimír Chramosta 
 

Zapisovatel: Daniel Štěpánek 

 

1. Přivítání nového člena 

Předsedkyně školské rady vítá novou členku rady paní Lenku Turkovou, která nastoupila za 

pana Tomáše Kramperu, kterému koncem školního roku skončilo členství. 

 

2. Volba nového místopředsedy 

Vzhledem k zániku členství pana Tomáše Krampery, který zároveň vykonával funkci 

místopředsedy školské rady, podán návrh na zvolení nového místopředsedy. 

 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice platně zvolila pana Bohumila Ježka za nového 

místopředsedu školské rady (7 hlasů pro, 1 hlas proti). 

 

3. Výroční zpráva  

Ředitel školy předložil k projednání Výroční zprávu školy. Projednávané připomínky: 

zapracování projektu Mikroregionu Džbány – Dětská vlastivěda, ….. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice schvaluje Výroční zprávu ZŠ Bystřice, s tím že 

přednesené připomínky budou zapracovány do konečného textu této Výroční zprávy 

 

4. Navýšení kapacity školní jídelny 

Ředitel školy informuje o potřebě navýšit kapacitu školní jídelny ze současných 450 strávníků 

na 550. V současné době má škola 371 dětí, dále se zde stravuje cca 50 cizích strávníků a 

52+4 strávníků z mateřské školy. Krajská hygienická stanice s navýšením předběžně souhlasí. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice doporučuje požádat o navýšení kapacity školní jídelny ze 

současných 450 strávníků na 550. 

 

5. Problematika vytápění ZŠ 

Ředitel školy informuje o jednotlivých poruchách vytápění v posledních měsících.  
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice doporučuje řediteli školy obrátit se v rámci reklamace na 

stavební firmu, která stavěla nástavbu nad školní jídelnou ve věci zprovoznění topného 

systému v nástavbě školy. Školská rada ZŠ Bystřice požaduje zajištění bezproblémového 

vytápění v ostatních prostorách školy v zimních měsících. 

 

6. Bezpečnost dětí v ZŠ 

Starosta města upozorňuje na zabezpečení vstupů do budov ZŠ tak, aby nedocházelo 

k volnému pohybu osob po budovách ať už během výuky nebo po skončení vyučování. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice doporučuje řediteli školy zajistit plán zabezpečení vstupů 

do budov ZŠ a informovat se u ostatních ředitelů o jejich systémech zabezpečení škol. 



Zároveň školská rada apeluje na větší všímavost rodičů a učitelů ohledně možného pohybu 

cizích osob po budově školy. 

 

7. Výročí školy 

Ředitel školy předkládá návrh plánovaného výročí školy. Oslavy proběhnou dne 10. prosince 

2014. V rámci oslav bude uskutečněn den otevřených dveří školy, společná akademie žáků 

školy a ZUŠ a bude vydána pamětní brožura. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice bere na vědomí informace o plánovaných oslavách 80. 

výročí školy. 

 

8. Návrh rozpočtu ZŠ na rok 2015 

Ředitel školy seznamuje členy školské rady s návrhem rozpočtu na rok 2015. Kromě 

provozních nákladů je plánováno oplocení objektu směrem od Chotašů, výměna vchodových 

dveří u I. stupně, výstavba venkovního pavilonu a rekonstrukce školní jídelny. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice bere na vědomí informace o předloženém návrhu 

rozpočtu a chystaných investičních akcích. 

 

9. Venkovní pavilon 

Starosta města předkládá projektovou dokumentaci plánovaného venkovního pavilonu. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice bere na vědomí informace o projektu. 

 

10. Slavnostní rozloučení s žáky 9. tříd 

Paní učitelka Koubová navrhuje uskutečnit v měsíci červnu slavnostní rozloučení se žáky 9. 

tříd a žádá město Bystřice o zakoupení upomínkových předmětů k této události. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice doporučuje připravit oficiální slavnost pro žáky devátých 

ročníků v rámci slavnostního rozloučení se základní školou. 

 

11. Finanční příspěvky SRPŠ 

Členové školské rady projednali možnosti finančních příspěvků pro SRPŠ. Starosta města 

upozornil, že žádosti o příspěvky se podávají dvakrát ročně v termínech 31. března a 30. září. 

Žádosti SRPŠ podané k 31. březnu byly zastupitelstvem města schválené, do dnešního dne 

nebyla ze strany SRPŠ podepsaná smlouva. Město Bystřice nemá problém se schválením 

finančních příspěvků na dopravu v rámci povinných plaveckých a lyžařských výcviků. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice doporučuje vyzvat SRPŠ k podpisu smluv. 

 

12. Kvalita výuky tělesné výchovy 

Členové školské rady projednali kvalitu výuky tělesné výchovy na zdejší základní škole. 

Především na druhém stupni se v rámci tělesné výchovy stále objevuje hra fotbalu a florbalu. 
 

Usnesení: Školská rada ZŠ Bystřice doporučuje řediteli školy zaměřit se v rámci hospitací na 

posouzení kvality výuky tělesné výchovy na II. stupni ZŠ a naplňování učebních osnov. 

 

13. Termín dalšího zasedání Školské rady ZŠ Bystřice stanoven na únor 2015. 

 

konec 18,20 hod 

 

 

         zapsal Daniel Štěpánek 


